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Protokoll fört vid Rivieraklubbens digitala årsmöte den 16 mars 2021.  

 

Det noterades att årsmötet hålls digitalt via Zoom p.g.a. den pågående Covid-19-pandemin och 

för att begränsa smittspridningen.  

 

§ 1 

Klubbens ordförande, Gunilla Forsmark Karlsson, hälsade de digitalt närvarande välkomna och 

förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 

En förteckning över de digitalt närvarande medlemmarna jämte fullmakter hade upprättats. Det 

anmäldes att 114 medlemmar var närvarande per Zoom, att 144 medlemmar var representerade 

genom s.k. blankofullmakter och att 6 medlemmar var representerade via namngivna 

fullmakter, således 264 närvarande/företrädda medlemmar.  

 

Det noterades att klubbens stadgar anger att fullmakter avlämnade utan angivande av namn på 

den medlem som befullmäktigas anses ge fullmakt till styrelsen och behöver inte fördelas på 

någon medlem. 

 

Angivna förteckning godkändes som röstlängd vid mötet, bilaga 1.  

 

§ 3 

Enligt klubbens stadgar fordras för mötets beslutsmässighet att minst 100 medlemmar är 

närvarande - fysiskt eller genom fullmakt. Mötet fann att det var beslutsmässigt. 

 

§ 4 

Mötet konstaterade att det var behörigen sammankallat.  

 

§ 5 

Palle Juel utsågs till mötesordförande och Therese Rehnvall till sekreterare vid mötet. 

 

§ 6 

Helena Hammar och Nils Lindholm utsågs att vara rösträknare och att jämte mötesordföranden 

justera dagens protokoll. 

 

§ 7 

Mötet fastställde utsänd dagordning, bilaga 2. 

 

§ 8 

Gunilla Forsmark Karlsson, Kerstin Snellen och Jan Edvardsson lämnade en redogörelse för 

verksamhetsberättelsen och årsredovisningen enligt bilaga 3.  

 

Gunilla Forsmark Karlsson berättade att det gångna året blev ett mycket annorlunda år för 

Rivieraklubben. Klubben fick tidigt anpassa verksamheten till de nya förutsättningarna med 

anledning av Covid-19 pandemin. Årsmötet 2020 fick hållas per telefon och ingen hade då 

kunnat föreställa sig att vi även detta år skulle behöva hålla ett digitalt årsmöte. Det positiva är 

att klubben har utvecklats tekniskt. Ganska snart fick klubben ställa om aktivitetsagendan till 

att bli digital. Klubben har även prioriterat det ökade behovet av information.  
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Arbetet tillsammans med församlingen för att hitta en långsiktig lösning på samvaron i Villa 

Ingeborg fortgår i konstruktiv anda och med utgångspunkten att Villa Ingeborg är ”svenskarnas 

hus på Rivieran”. Idag har vi ett bra arbetsklimat där vi hjälps åt och samarbetar bland annat 

när det gäller administrativa tjänster. Framtidsplanen är att hitta en permanent lösning som är 

juridiskt och ekonomiskt gångbar. Detta arbete startade bra i början på året 2020, men 

försvårades sedan p g a pandemin. Frågorna är dessutom juridiskt och ekonomiskt komplexa 

och kräver sin tid. I väntan på att vi hittar en permanent lösning är planen att teckna ett 

långsiktigt samarbetsavtal under 2021.  

 

Vid årsskiftet hade Rivieraklubben 3 356 medlemmar (jmf. 3 310 föregående år) och vi 

konstaterar till vår glädje att de allra flesta har valt att kvarstå som medlemmar även under 

2021.  

 

Ekonomin: resultatet är tyvärr negativt, men trots allt bättre än vad man hade kunnat förvänta 

sig med tanke på pandemin.  

 

Styrelsen utgjordes av 8 ledamöter under 2020 och 13 styrelsemöten har ägt rum. Det är 

ovanligt många möten men det förklaras av de exceptionella omständigheterna detta år.  

 

Kansliet består av 6 kompetenta medarbetare och vi har också många medlemmar som gör 

frivilliga insatser. Kreativitet, samarbete och gott omdöme har varit vägledande.  

 

Kerstin Snellen föredrog därefter Kansliets arbete och Klubbverksamheten.   

 

Kansliet fick snabbt gå över i distansarbete vid den första nedstängningen i mars 2020. Klubben 

stängde för aktiviteter och utökade sina telefontider. Kansliet växlade om till att förstärka 

nyhetsrapporteringen samt startade upp webbaserade föredrag. Klubben tog också en roll, 

tillsammans med frivilliga medlemmar, att hjälpa de medlemmar som blev ensamma och utsatta 

i ett samhälle som så drastiskt stängde ner: ”En hjälpande hand”.  

 

Kerstin Snellen presenterade vidare kansliets medarbetare och dess roller och gick därefter över 

till att presentera klubbverksamheten under det gånga året. Generellt gick verksamheten över 

till ett anpassat program. I april hade vi det första webbaserade mötet och klubben riktade in 

sig på aktuella teman såsom Covid-situationen i Frankrike / Sverige, hur fastighetsmarknaden 

drabbades osv. Vissa utomhusaktiviteter har genomförts i mindre grupper.  

 

Kerstin Snellen redogjorde sedan för klubbens övriga verksamhetsgrenar:  

 

 Riviera Business 

Riviera Business är klubbens sektion för yrkesverksamma. Såsom den övriga verksamheten har 

också Riviera Business anpassat sig till digitala möten. Mötena har handlat om bl a 

kommunikation, sociala medier, stödåtgärder till franska företag med anledning av Covid-19 

krisen. Riviera Business har under det gångna året även satsat på att stödja sina 

yrkesverksamma medlemmar med regelbunden information via riktade nyhetsbrev, på 

hemsidan och artiklar i Rivieranytt. Nätverksmöten på webben är ett nytt format som vi planerar 

att fortsätta med. Riviera Business stöds av Sveriges konsultat i Nice.   

 

 Riviera Family:  

Under året startade vi Riviera Family för att svenska barn skall få möjlighet att umgås med 

andra svensktalande barn, hålla språket och traditionerna vid liv samt att ge föräldrarna ett 
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tillfälle att skapa nya nätverk och kontakter. När det har varit tillåtet har vi haft öppet för 

barnfamiljer på onsdagar. Riviera Family sker i samarbete med Svenska Skolföreningen på 

Rivieran och församlingen. 

 

 Försäkringsverksamheten:  

Via sin försäkringsverksamhet förhandlar Rivieraklubben förmånliga försäkringslösningar till 

sina medlemmar; bl a tilläggsförsäkring (mutuelle), som finns till även för yrkesverksamma, 

sjukförsäkring (relevant om du inte tillhör den franska försäkringskassan), resesjukförsäkring. 

Sedan 2019 erbjuder Cabinet Laty 15 % rabatt på hem- och bilförsäkringar för medlemmarna. 

Genom Rivieraklubben kan man även ansluta sig till och teckna en vandrings- eller friluftlicens 

med tillhörande försäkring hos FFRandonnée. 

 

 Publikationsverksamheten:  

Rivieranytt har utkommit med fem nummer under året enligt plan. Distributionen av tidningen 

drabbades tidvis av förseningar p g a pandemin. Rivieranytt finns även att läsa på hemsidan 

som ett komplement. Målet med Rivieranytt är att presentera ett svenskt medlemsmagasin med 

avstamp på Rivieran, Frankrike och det franska. Det är den enda tryckta tidningen för svenskar 

i Frankrike. I publikationsverksamheten ingår också Riverakontakt, vårt medlemsregister, samt 

hemsidan.  

 

Jan Edvardsson föredrog årsresultatet: Resultatet för 2020 uppgick till -1 541 € att jämföra med 

styrelsens budget 2020 som visade ett överskott på +489 € (lagd i november 2019). Pandemin 

innebar en stor utmaning för klubbens ekonomi, men tack vare en snabb anpassning till rådande 

läge och satsning på webbinarier har klubbverksamheten hållits igång, alltmedan kostnaderna 

har stramats åt. Tack vare att medlemsavgifterna betalades in i början av året samt att 

annonserna var kontrakterade för hela året så tryggades årets intäkter. Sammantaget har 

klubbens ekonomi därför klarat 2020 förvånansvärt bra.  

 

Efter denna tillbakablick redogjorde Gunilla Forsmark Karlsson för Rivieraklubbens inriktning 

för 2021/2022. Inför 2021 kvarstår ett antal utmaningar; dels vet vi inte hur länge pandemin 

kommer att fortsätta att påverka oss, dels behöver vi hantera vårt ökade engagemang i Villa 

Ingeborg som kommer att kräva att vi tar ett större ansvar för fastigheten.   

 

Under 2020 har en medlemsundersökning genomförts. Med den som utgångspunkt har 

styrelsen fastställt en ny strategisk plan för de närmaste åren. Visionen är att vara den självklara 

kontaktpunkten för svenskar i Södra Frankrike och Monaco.  

 

De övergripande målen är: 

 Att öka medlemsnyttan genom ett bättre riktat utbud och breddning av den geografiska 

närvaron 

 En växande verksamhet med ekonomi i balans 

 

Genom det kliv inom digitalisering som vi tagit under 2020 har vi goda förutsättningar att varva 

fysiska aktiviteter med webbaserade möten. Vi skall också fortsätta att förmedla aktuell och 

relevant information.  

 

Samarbetet med församlingen fortsätter i konstruktiv anda och planen är att skriva ett 

långsiktigt avtal under 2021, i väntan på en permanent lösning. 
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Vi ser också fram emot ett fortsatt gott samarbete med våra viktiga samarbetspartner, såsom 

konsulatet i Nice och ambassaden i Paris, Svenskar i världen, Svenska institutet i Paris, 

borgmästaren i Cagnes-sur-Mer.  

 

Gunilla Forsmark Karlsson nämnde avslutningsvis att vi går mot ljusare tider och att det finns 

ett antal framgångsfaktorer för klubben: 

• Rivieraklubben är en etablerad organisation med struktur, management och ett upparbetat 

förtroende;  

• Det finns en stor kunskap om Frankrike och det franska; 

• Det finns ett stort nätverk, hög kompetens och många viktiga kontakter bland medlemmar i 

Rivieraklubben; 

• Verksamheten utvecklas successivt och vi lär oss hela tiden; 

• Vi håller hög kvalitet i det vi gör; 

• Medlemsnyttan är i fokus. 

  

§ 9 

Revisor Lennart Österman presenterade revisionsberättelsen, bilaga 4, enligt vilken revisorerna 

tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

 

§ 10 

Mötet fastställde resultat- och balansräkningarna samt beslutade i enlighet med styrelsens 

förslag att årets underskott om 1 541 € överförs i ny räkning. 

 

§ 11 

Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen avseende verksamhetsåret 2020. 

 

§ 12 

På förslag av styrelsen fastställde mötet avgifter för 2022, enligt bilaga 5: 

 

 Inträdesavgiften fortsatt satt till noll 

 Medlemsavgifter höjs med 5€/person, d v s:  

o Enskild: från 80€ till 85€  

o Par: från 130€ till 140€  

 

§ 13 

På förslag av valberedningens ordförande Nils Ingvar Lundin, fastställde mötet antalet 

styrelseledamöter till 7, vilket är en ledamot mindre än föregående år.  

 

§ 14 

Valberedningens förslag till styrelse presenterades av Nils-Ingvar Lundin, enligt bilaga 6. Vid 

detta årsmöte löper mandatperioden ut för Gunilla Forsmark Karlsson, ordförande, Anders 

Pettersson, klubbmästare, Jan-Olof Bengtsson, redaktionskommitténs ordförande, samt Maria 

Spetz, ledamot. Anders Petterson ställer inte upp för omval och de övriga tre har fullgjort två 

mandatperioder och bör enligt stadgarna inte omväljas utan särskilda skäl. Therese Rehnvall är 

vald som styrelseledamot fram till årsmötet 2022 men har begärt att få avgå vid detta årsmöte. 

 

Mötet förrättade val av följande styrelseledamöter, i enlighet med valberedningens förslag: 

 

Nyval av:  

 Eva Näslund som ordförande till årsmötet 2023.  
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 Agneta Liljeqvist som styrelseledamot och ordförande i redaktionskommittén till 

årsmötet 2023. 

 Göran Glimstedt som styrelseledamot och klubbmästare till årsmötet 2023.  

 Elisabeth Kähler som styrelseledamot till årsmötet 2023. 

 Kenth Malmberg som styrelseledamot till årsmötet 2023. 

 

Det antecknades att Göran Fredriksson, försäkringsansvarig, och Jan Edvardsson, skattmästare, 

är valda till årsmötet 2022. 

 

§ 15 

Valberedningens förslag till revisorer presenterades av Nils-Ingvar Lundin, bilaga 6.  

Vid detta årsmöte löper mandatperioden ut för revisor Gunilla Ribbegren och revisorssuppleant 

Tore Garstam. Lennart Österman är vald som revisor och Lennart Groth som revisorssuppleant 

till årsmötet 2022. Både Gunilla Ribbegren och Tore Garstam kan omväljas.   

 

Mötet förrättade val av revisor och revisorssuppleant i enlighet med valberedningens förslag, 

bilaga 6: 

 

Revisor: 

 Omval av Gunilla Ribbegren som revisor till årsmötet 2023. 

 

Revisorssuppleant: 

 Omval av Tore Garstam som revisorssuppleant till årsmötet 2023. 

 

§ 16 

Valberedningens förslag till valberedning presenterades av Nils-Ingvar Lundin, bilaga 6. Nils-

Ingvar Lundin är vald som ordförande i valberedningen fram till detta årsmöte, då han avgår. 

Göran Glimstedt är vald som ledamot till årsmötet 2023, men avgår vid detta årsmöte eftersom 

han har valts till styrelseledamot. Ann-Marie von Sivers och Johan Wretman är valda som 

ledamöter till årsmötet 2022.  

 

Mötet förrättade nyval av ordförande och ledamot i valberedningen i enlighet med bilaga 6: 

 

 Gunilla Forsmark Karlsson valdes som ordförande i valberedningen för tiden till 

årsmötet 2023. 

 Therese Rehnvall valdes som ledamot i valberedningen för tiden till årsmötet 2023.  

 

§ 17  

På förslag av styrelsen utsågs Gunilla Forsmark Karlsson till hedersmedlem i klubben, bilaga 

7. 

 

§ 18  

En motion från Bengt Graab hade inkommit, bilaga 8, i vilken han yrkar om besked från 

styrelsen avseende möjligheten för Rivieraklubben att bli delägare i fastigheten Villa Ingeborg 

tillsammans med kyrkan. 

 

Styrelsen hade i svar på Bengt Graabs yrkande hänvisat till texten i årsredovisningen och 

därmed ansett frågan besvarad, bilaga 9. 

 

Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens svar.  
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§ 19  

Gunilla Forsmark Karlson framförde klubbens stora tack för mycket uppskattade insatser av 

avgående förtroendevalda:  

- Jan-Olof Bengtsson, styrelseledamot och redaktionskommitténs ordförande  

- Maria Spetz, styrelseledamot och ansvarig för klubbutveckling 

- Anders Pettersson, styrelseledamot och klubbmästare 

- Therese Rehnvall, styrelseledamot och ansvarig för Riviera Business 

- Gunilla Forsmark Karlsson, ordförande 

- Nils-Ingvar Lundin, ordförande i valberedningen 

 

och meddelade att dessa skulle komma att bli avtackade i annat sammanhang tillsammans med 

de avgående förtroendevalda 2019, så snart det är möjligt.  

 

Vidare framfördes ett stort tack till klubbens medarbetare på kansliet som har arbetat under 

mycket speciella omständigheter, samt till alla frivilliga, alla förtroendevalda och alla som ställt 

upp i uppdraget ”En hjälpande hand”.  

 

Ett särskilt tack framfördes slutligen till Palle Juel som har ställt upp som mötesordförande i 11 

år.  

 

Ordet gavs därefter till den nyvalda ordföranden Eva Näslund som tackade för förtroendet och 

presenterade sig själv. Eva Näslund uttryckte några tankar kring det fortsatta arbetet och 

underströk att det kommer att finnas en kontinuitet i arbetet mellan den avgående och den nya 

ordföranden, samt att det kommer att läggas fokus på avtalet med kyrkan samt på ägarfrågan 

avseende fastigheten Villa Ingeborg.  

 

§ 20 

Mötesordföranden förklarade därefter mötet avslutat. 

 

 

Bilagor: 

1. Röstlängd 

2. Dagordning 

3. Verksamhetsberättelse och årsredovisning 

4. Revisionsberättelse 

5. Fastställande av avgifter 

6. Valberedningens förslag 

7. Förslag om hedersmedlemskap 

8. Bengt Graabs motion 

9. Styrelsens svar på Bengt Graabs motion 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Therese Rehnvall 
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Justeras 

 

 

 

 

Palle Juel  Helena Hammar Nils Lindholm 


